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11 липня відбулась нарада з житлово-комунальними підприємствами під головуванням
першого заступника міського голови Олександра Діхтярука.

  

Виконавчим комітетом в червні цього року був проведений конкурс на укладення
договорів щодо управління та утримання житлового фонду міста, за результатами якого
перемогли дві управлінські компанії «Житлофонд» та «Управдом».

  

Рішенням ХІ сесії міської ради VІ скликання їх визнано виконавцями
житлово-комунальних послуг з утримання будинків та прибудинкових територій, а також
погоджено проект договору на управління та утримання житлового фонду міста.

         Головним завданням наради було вирішення організаційних питань щодо
забезпечення виконання рішень.   
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